

Mr. Jean-Paul Hubert, born in Grand-Mère (Québec), as Ambassador and permanent Representative of Canada to the Organization of American States (OAS).

Mr. Richard V. Gorham, born in Fredericton (New Brunswick), as special Advisor on the implementation of Canada's new strategy with Latin America. Mr. Gorham will retain the position of Roving Ambassador for Latin America.

Open Skies Conference

Mr. Fred Bild has been appointed Secretary General of the "Open Skies" Conference and Mr. Jeremy Kinsman replaces Mr. Bild as Assistant Deputy Minister for Political and International Security Affairs.

The Open Skies Conference will begin on February 12, 1990. Foreign Ministers of the 23 member states of the North Atlantic Treaty Organization and Warsaw Treaty Organization will attend the opening. As Secretary General, Mr. Bild will be in charge of the preparations for and operation of the Conference.

An Open Skies Conference Secretariat (ICX) has been established to assist the Secretary General in the management of the Conference. It will be headed by Mr. R. Francis.

The symbol denoting both the Secretary General and the Conference Secretary is ICX.

In conjunction with the above appointment, the former Under-Secretary of State for External Affairs, Mr. J.H. Taylor, has established the Open Skies Task Force (ICO) to organize the Conference and to attend to the required administrative arrangements.

M. Jean-Paul Hubert, né à Grand-Mère (Québec), est nommé Ambassadeur et Représentant permanent du Canada auprès de l'Organisation des États américains (OAS).

M. Richard V. Gorham, né à Frédéricton (Nouveau-Brunswick), est nommé Conseiller spécial pour la mise en oeuvre de la nouvelle stratégie du Canada à l'égard de l'Amérique latine. M. Gorham continuera d'assumer les responsabilités d'Ambassadeur itinérant pour l'Amérique latine.

Conférence "Ciels Ouverts"

M. Fred Bild est nommé Secrétaire général de la Conférence "Ciels ouverts" et M. Jeremy Kinsman est nommé Sous-ministre adjoint du Secteur des affaires politiques et de la sécurité internationale, en remplacement de M. Bild.

La Conférence "Ciels ouverts" débutera le 12 février 1990; les ministres des Affaires étrangères des 23 pays membres de l'Organisation du Traité de l'Atlantique Nord et du Pacte de Varsovie seront présents à l'ouverture. En tant que Secrétaire général, M. Bild sera responsable des préparatifs et du déroulement de la Conférence.

Un Secrétariat de la Conférence "Ciels Ouverts" (ICX) a été mis sur pied pour aider le Secrétaire général à gérer les travaux de la Conférence; il sera dirigé par M. R. Francis.

Le Secrétaire général et le Secrétaire de la Conférence utiliseront tous deux le symbole ICX.

L'ex-Sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures, M. J.H. Taylor, avait aussi mis sur pied le Groupe de travail de la Conférence (ICO) en lui confiant la tâche d'organiser la Conférence et de voir aux arrangements administratifs nécessaires.